
ESL murdmaasuusatamise alakomitee juhatuse 29.07.2022 koosoleku protokoll 

 

Koosoleku toimumise aeg ja koht: 29.07.2022 Tehvandil ja veebis 

Koosoleku algus: 13:00, lõpp 15:00 

Koosoleku juhataja: Vahur Teppan 

Protokollija: Ave Nurk 

Osalesid: Vahur Teppan, Mario Oha, Aivar Rehemaa, Ave Nurk 

Veebi vahendusel osalesid: Eno Vahtra, Timo Juursalu, Kaupo Tammemäe, Bert Tippi 

Koosolek on otsustusvõimeline.  

 

Kinnitati päevakord: 

 

1. 2022/2023 hooaja kalender ja statuudid. 

2. Murdmaasuusatreenerite hindamiskomisjoni uus liige 

3. Klubivahetus 

4. Muud teemad  

 

 

1. 2022/2023 hooaja kalender ja statuudid 

Töögrupi Kalender ja statuudid juht Timo Juursalu esitas hooaja 2022/23 kalendri drafti. Arutati 

kalendri üle ja tehti ettepaenk saata klubidele kiri, et võistluste korraldamisest huvitatud klubid 

saaksid teha ettepanekuid, milliseid võistlusi ja millistel tingimustel oleksid nad huvitatud 

korraldama. Statuutide koostamiseks koguneb töögrupp 02. augustil, mille järgselt toimub 

statuutide arutelu alakomitee juhatuse 09.08.22 koosolekul.  

 

Otsus: kalender ja statuudid töörühma vastutav liige Timo Juursalu saadab klubidele 

02.08.22 kalendri mustandi ja muu info võistluste korraldamise tingimuste kohta. 

 

2. Murdmaasuusatreenerite hindamiskomisjoni uus liige 

Seoses Kaarel Zilmeri lahkumisega EOK murdmaasuusatreenerite hindamiskomisjoni esimehe 

kohalt on vaja leida komisjoni koosseisu uus liige. Hetkel töötab komisjon 2-liikmelisena: Allar 

Kivil ja Jaanus Teppan. Arutatakse võimalike kandidaatide üle. Alakomitee juhatuse liikmetel on 

võimalik kuni pühapäevani teha ettepanekuid uue komisjoni liikme osas, misjärel võetakse 

kandidaatidega ühendust nende nõusoleku saamiseks.  

 

3. Klubivahetus 

ESL-le on laekunud Kretel Kaljumäelt avaldus üleminekuks CFC Spordiklubist Nõmme 

Spordiklubisse. Mõlema klubi nõusolek olemas.  

 

Otsus: Kinnitada Kretel Kaljumäe klubivahetus CFC Spordiklubist Nõmme Spordiklubisse. 



 

4. Muud teemad 

20.08.22 toimub Tehvandil murdmaa arengukava arutelu, kuhu oodatakse kõiki murdmaa klubide 

esindajaid ja murdmaa arengust huvitatuid, et anda varakult oma panus uue arengukava 

ajakohastamisele. Vastav info on 26.07.22 saadetud klubidele. Vahur Teppan teeb ettepaneku, et 

kõik töögrupid annavad oma sisendi arengukava ideede kohta.  

 

Järgmine koosolek toimub 09.08.22 kell 13-15. 

 

 

 

 

 

 

 


